



Amendment 1

Project Title:	Professional English speech writing services
Request number:	RFSO 1000231944

1. Delete M2 and replace with:

Mandatory Technical Criteria	Proposal Ref. Page #	Compliant Yes/No
<p>M2. Samples Showing Speech Writing Experience</p> <p>The Bidder must provide two (2) samples of English speeches completed for Ministers or Deputy Ministers within a federal government department within the last three (3) years, that are listed as professional experience submitted under M-1 Professional Experience.</p> <p>a) Sample One must represent Legislative Speech Writing services;</p> <p>b) Sample Two must represent Event Speech Writing services.</p> <p>One of the speeches <u>must be less than 500 words</u> and the second <u>between 1000 and 2000 words.</u></p> <p>With each sample, the bidder must :</p> <ul style="list-style-type: none"> - Demonstrate the project management role assumed by the speech writer; - Include the strategic approach taken to managing speech writers to complete the project on time and within budget. 		



Modification 1

Titre du projet	Services professionnels de rédaction de discours en anglais
Numéro de demande	DOC 1000231944

1. Supprimer O-2 et remplacer par:

<u>Critères obligatoires</u>	Renvoi à la proposition page no	Conforme Oui/Non
<p>O-2 Échantillons démontrant l'expérience de rédaction de discours</p> <p>Le soumissionnaire doit produire deux (2) échantillons de discours rédigés en anglais pour un ministre ou un sous-ministre dans un ministère fédéral au cours des trois (3) dernières années qui sont indiquées à titre d'expérience professionnelle au point O-1, Expérience professionnelle.</p> <ol style="list-style-type: none">a) Le premier doit être un exemple de services de rédaction de discours législatifs;b) Le deuxième doit être un exemple de services de rédaction de discours pour un événement. <p>L'un des discours <u>doit compter moins de 500 mots</u> et le second, <u>entre 1 000 et 2 000 mots.</u></p> <p>Pour chaque échantillon, le soumissionnaire doit :</p> <ul style="list-style-type: none">- démontrer le rôle de gestion de projet assumé par le rédacteur du discours;- indiquer l'approche stratégique de gestion du travail des rédacteurs de discours adoptée afin de mener à bien le projet dans les délais et le budget impartis.		